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Tovariš Miha Marinko na sindikalni skupščini v Trbovljah !

Sindikat se ne sme zapirati med svoje meje, 
nego mora iskati obliko, da bo on jedro

V četrtek, 22. februarja so imeli 
trboveljski rudarji redno letno skup
ščino svoje sindikalne podružnice, ki 
80 se je udeležli polnoštevilno izvo
ljeni delegati ter ostali rudarji in ob
činstvo.

Rudarje je ob tej priliki obiskal

Sindikat mora stopiti tudi izven tovarn, povsod mora uveljaviti svoj 
vpliv, predvsem pa na vasi krepiti socialistično zavest

predsednik vlade LRS, tovariš Miha 
Marinko, ki je hkrati kandidat I. vo- 
livne enote v Trbovljah za volitve v 
Ljudsko skupščino LRS. Tovariš Miha 
Marinko je prispel na skupščino nekaj 
minut pred 4. uro v spremstvu sekre
tarja okrajnega komiteja KPS Trbov
lje, tov. Kovača Viktorja in sekretarja 
rudniškega Komiteja KPS Trbovlje 
tov. Pikla Jožeta.

2459 udarnikov v letu 1950 
Predsednik sindikalne podružnice je 

v svojem poročilu prikazal uspehe in 
pomanjkljivosti v delu sindikalne or
ganizacije v preteklem letu. Rudarji iz 
Trbovelj in Hrastnika so izbojevali 
lansko leto eno izmed svojih najlepših 
zmag — izvršili so stoodstotno svoj 
proizvodni plan. Lepe uspehe so do
segli rudarji tudi v prostovoljnem 
delu, saj so opravili pri raznih delih 
162.977 prostovoljnih ur, v prostem 
času pa nakopali za dosego plana 16.931 
ton premoga. Dokaz velike socialistič
ne zavesti trboveljskih rudarjev je na
dalje visoko število udarnikov, ki jih 
ie bilo lansko leto razglašenih 2459. 
Poleg teh in še drugih uspehov pa 
poročilo ni prikrivalo storjene napake. 
Ena izmed njih je. da sindikalni po
družnici ni uspelo, da bi postala nosi
lec vsestranske politične aktivnosti, 
ker je svoje delo usmerjala predvsem 
na znotraj.

Po poročilih sindikalnih funkcionar
jev je spregovoril tovariš Miha Ma
rinko, ki je obrazložil naloge sindika
tov v času, ko je delavstvo prevzelo 
v svoje roke upravo podjetij. Tovariš 
Miha Marinko je poudaril, da je usta
novitev delavskih svetov nekaj novega, 
da izvršuje socialistična Jugoslavija z 
njimi v socialističnem pogledu medna 
rodno pionirsko delo. Vloga sindikatov 
se je z izvolitvijo delavskih svetov še 
povečala, to pa zaradi tega, ker so se 
sindikati oprostila znatnih bremen in 
se lahko posvetijo v večji meri drugim

važnim nalogam. Proizvodne naloge so 
prešle na delavske svete in upravne 
odbore, naloga sindikatov pa mora biti 
predvsem, da se delavstvo izobrazi, 
kulturno dvigne in usposobi za vod
stvo gospodarstva. Sindikati se bodo 
morali brigati predvsem tudi za to, da 
se poveča kmetijska proizvodnja da 
bo obdelana vsaka ped zemlje, da se 
naše ljudstvo seznani z našo goszodar- 
sko politiko, da bo razumelo ukrepe 
ljudske oblasti in sprevidelo, da ti slu
žijo — čeprav se zde marsikomu nera
zumljivi — le izključno izboljšanju

življenjske ravni delovnega človeka. 
Važno je, da stopi sindikat ven iz 
svojih tovarn. Povsod mora uveljaviti 
svoj vpliv, predvsem pa mora krepiti 
socialistično zavest na naši vasi. To 
je smisel sklepov plenuma CK KPS.

Proletariat mora biti nosilec vsega 
družbenega in nacionalnega življenja- 
ne sme se zapirati v svoje meje, mar
več iskati mora oblike, da bo sestav
ljal jedro vse naše socialistične druž
bene celote.

Po govoru sekretarja CK KPS, tova
riša Mihe Marinka se je nadaljevala 
diskusija, izvršile so se volitve, spre
jet je bil proračun ter sklepi za na
daljnje delo, ki še v njih že zrcali pre
usmeritev dela sindikalne podružnice 
rudarjev na nova področja.

Vojne nikdo ne želi, a če nas na
pade kdorkoli, se bomo bili

Po zaključku uspele skupščine je to
variš Miha Marinko spregovoril o zu
nanjem in notranjem političnem polo
žaju. Ko je govoril o sedanji medna
rodni napetosti, je poudaril, da je pri
pravljanje miroljubnih narodov na ob
rambo najboljše sredstvo za prepreče
vanje nove vojne- Jasno je. da je vsa 
gonja Informbiroja preračunana na 
to, da bi nas' oplašila, toda naša odloč
nost, naša trdnost in enotnost je doslej 
prekrižala vse te račune. Naša naj
boljša obramba je, da smo pripravlje
ni. Vojne si ne želi nihče, a če nas na
pade kdor koli, se bomo bili! Zavedaj
mo se pa, da bomo ta kritični čas naj
uspešneje prestali, če borno složni, 
trdni, odločni in pripravljeni.

Po navdušenem pritrjevanju besedam 
tovariša Mihe Marinka so bile poslane 
brzojavke maršalu Titu. centralnemu 
odboru ZSJ in glavnemu odboru ZSS. 
Tovarišu Mihi Marinku pa so osebno 
predali pozdravno resolucijo in mu ob 
tej priliki obljubili, da bodo v I. vo- 
livni enoti, kjer kandidira tov. Miha 
Marinko, volili stoodstotno i n med 
prvimi.

Tovariš Miha Marinko na zborovanju v Trbovljah
V soboto, dne 24. februarja'je trbo

veljske volivce ponovno obiskal kan
didat I. vol iv ne enote trboveljskega 
okraja, predsednik vlade LRS, tovariš 
Miha Marinko. Predvolilno zborovanje 
Se je vršilo v dvorani Delavskega 
doma v Trbovljah, ki pa ni mogla 
sprejeti vseh volivcev. To veliko zbo
rovanje bi se moralo vršiti zunaj na 
prostem, so ga pa zaradi neugodnega 
vremena prenesli v dvorano, ki je bila 
napolnjena do zadnjega kotička, za
radi česar so številni volivci poslušali 
govor tovariša Mihe Marinka po zvoč
nikih.

Zborovanje je otvorll sekretar MK 
KPS Trbovlje, tov. Borštnar Alojz, na
kar je delavska godba zaigrala himno 
»Hej Slovani!«, mešani pevski zbor pa 
je zapel tovarišu Marinku v čast pe
sem »Mi rudarji«.

Toplo, prisrčno pozdravljen od vseh 
navzočih je povzel nato besedo tovariš 
Miha Marinko, ki je v začetku govoril 
o mednarodnem položaju prikazal 
Zgrešeno politiko voditeljev SZ, ki za

radi svoje napačne politike niso zapra
vili le svojega ugleda v svetu, marveč 
škodovali vsemu naprednemu gibanju 
Tovariš Miha Marinko je med drugim 
dejal, da morajo vsi naši ljudje seda
nji mednarodni politični položaj pra- 
vilno razumeti, kajti ob pravilnem 
razumevanju situacije ne bo nobenega 
nepotrebnega vznemirjenja. Potrebno 
po je, da smo seveda pripravljeni na 
vse. Ce bomo s skupnima napori izpol
njevali vsi vae naše gospodarske na
loge, med katere sodi seveda tudi 
krepitev obrambne moči naše države, 
bo vse manj i zgledov, da pride do 
vojne. Ko je tovariš Miha Marinko 
govoril o notranjih gospodarskih in 
političnih nalogah, ki narekujejo vsem 
našim ljudem ie večjo požrtvovalnost, 
je dejal., da je potrebno še več kritike

in sproščenosti dela na vseh področjih 
naše ustvarjalne dejavnosti.

Ko je tovariš Miha Marinko govoril 
o bližnjih volitvah v Ljudsko skup
ščino LRS, je podčrtal, da je udeležba 
aa teh volitvah naša dolžnost, dolžnost 
vsakega posameznika, da pokažemo 
vsem sovražnikom, da smo vsi enotni 
in trdni.

Ob zaključku je tovariš Miha Marin
ko dejal zbranim volivcem: »Izbrali 
ste me za kandidata — jaz pa Vam 
obljubljam, da bom delal tako za 
ljudstvo, kot sem doslej!«

Vsi navzoči so pozdravili besede 
tovariša Miha Marinka s ploskanjem, 
kajti govoril jim je odkritosrčno. Naj
lepše darilo mu bodo dali volivci 

. 18. marca, ko se bodo udeležili volitev 
j vsi od prvega do zadnjega.

Volitve naj bodo tudi odločna manifestacija 
proti vsaki napadalnosti, hkrati pa izraz prav ta
ko odločne volje, da bomo branili svojo neod
visnost pred slehernim movra&nikom

Ned kandidati v Trbovljb 
še tndi mizar Ivan Vole
Na okrajnem zboru Fronte v Trbov

ljah je bil med drugimi predlagan za 
kandidata v Ljudsko skupščino LR 
Slovenije tudi Ivan Voje, mizar v ce
mentarni Trbovlje. Delavci cementarne 
ga prav dobro poznajo kot neumor
nega sindikalnega aktivista. Prav tako 
pa je tudi med ostalimi Trboveljčani 
znan kot dober frontovec.

Ivan Voje je 1928. leta končal obrtno 
šolo v Celju in postal mizarski po
močnik. Po odsluženju vojaškega roka 
se je vrnil nazaj v Celje, kjer je delal 
pri raznih mojstrih. Kot član združe
nja obrtnikov v Celju je bil večkrat od
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Mizar Voje Ivan, 
kandidat 4. volilne enote

dela odpuščen. Končno je 1940. leta 
prišel v Trbovlje, kjer je kot mizarski 
pomočnik dobil zaposlitev v cemen
tarni. Ob vdoru okupatorja v našo 
državo je začel med rodoljub: ilegal
no delo, 1944. leta pa je odšel še Sam 
v partizane. Po osvoboditvi se je vrnil 
v trboveljsko cementarno, kjer je or
ganiziral sindikalno organizacijo. Ze 
pri prvih volitvah je bil izvolsjen za 
predsednika sindikalne podružnice.

Volitve v gospodarsko združenje
Na slovesnem zasedanju delavskega 

sveta Centralnih rudarskih delavnic v 
Trbovljah so v torek, dne 20. februarja 
Izvolili delegate Za delavski svet go
spodarskega združenja. Zasedanja se 
je udeležila večina članov delavskega 
sveta. Po izvolitvi delovnega predsed
stva in po obrazložitvi pomena volitev 
v gospodarsko združenje so izvršili vo
litve. V gospodarsko združenje so bili 
soglasno izvoljeni tovariši Kovač 
Pavle. Pajk Bojan in Bočko Ivan.

Predvolilnega 
zborovanja v Zagorju se 
je udeležil tovariš Miha 

Marinko
V nedeljo. 25. februarja je bilo v 

Zagorju v Fizkulturnem dom« veliko 
predvolilno zborov«nje. Dvorana je bi
la nabito polna Zagorjani so neatrpno 
pričakovali prihod tovariša Mih« M i- 
rimka. Ko je prišel. 9o ga vsi zborov« i- 
ci prisrčno pozdravili.

Tovariš Miha Marinko je navzočim 
volivcem obrazložil politično situacito. 
naše gospodarske naloge, ošibat pa tu
di revizionistično politiko SZ Govorit 
je o bližnjih volitvah v Ljudsko skup 
ičino LRS ter poudaril, da bodo *<* 
volitve merilo naše ljubezni do Titove 
socialistične države, na drugi strani pa 
odgovor vsem našim sovražnikom m 
nasprotnikom.
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Švabi, pri- 
tovariš Ri 
a brzostrel-

e umaknili, 
partizanov. Povšek Vojko Grabnar Ivanje bil tovariš Ribič po štirih

ljah, njeni sklepi pa so prišli na dnevni 
red te dni na mladinskem sestanku 
v Senožetih.

Sestanek mladine v Senožetih je bil 
zelo živahen. Razpravljali so o 6-me-

Volitve v Ljudsko skupščino LRS

Minister Vipotnik Janez
med svojimi vošivci

Važni sklepi delavskega sveta rudnika 
Trbovlje-Hrastnik v pogledu 

štednje materiala
Izvoljenih je bilo 24 članov za gospodarsko združenje

V osmi volivni enoti okraja Trbovlje 
Bo že povsod izvršili prve predvolivne 
sestanke, na katerih so se volivci
seznanili s svojim kandidatom in na
mestnikom. V 8. volivni enoti, ki oh. 
sega KLO Loke-Kisovec, Senožeti, 
Izlake, Mlinše in Trojane, kandidira 
minister vlade LRS tovariš Vipotnik 
Janez, zagorski rojak. Tov. Vipotnik 
je bil med prvimi, ki so se že
leta 1941 odzvali klicu OF. Poznali 
srno ga kot neustrašenega borca. Vsem 
borcem VII. korpusa je bil dobro
poznan njihov komisar Janez.

Po osvoboditvi je bil tov. Vipotnik 
Janez dalj časa sekretar Ljudske mla
dine Slovenije, pozneje je bil sekretar 
obiastnega komiteja KPS za goriško
oblast, sedaj pa je na važnem mestu 
ministra za izvoz pri vladi LRS.

Zagorjani se ga prav dobro sporni, 
njajo, pa tudi okoličani, saj je bil več
krat med njimi. Njegov namestnik je 
25-kralni udarnik rudnika Zagorje, 
tov. Burkeljc Ferdo, znan borec za 
višjo storilnost dela. Tovariš Burkeljc 
dela že za drugo petletko. Maršalu 
Titu je dal obljubo, da bo do konca 
petletke izvršil še eno. Tovariša Bur. 
kcljca poznajo vsi kot dobrega delavca 
in tovariša.

Tovariš Vipotnik Janez je prišel med 
volivce osme volivne enote dne 21. 
in 22. februarja. V sredo je imel vo- 
livno zborovanje v Mlinšah kjer se 
je zbralo nad 90 kmetov iz Mlinš in 
okoliških vasi. Tovariš Vipotnik je 
prikazal zborovalcem današnji med
narodni politični položaj, poudaril pa 
med drugim tudi potrebo, da je dol
žnost vsakega kmeta, da izvršuje svoje 
dolžnosti proti ljudski skupnosti, kakor 
naš delavec v industriji.

Volivci so živahno posegali v disku-

Tov. Ribič Alojz, 
kandidat 9. volilne enote

Pretekli teden so se vršili po vseh 
krajevnih odborih sektorja Zidani 
most zbori volilcev, na katerih so 
predlagali za kandidata v Ljudsko 
skupščino prvoborca trboveljskih re
virjev, tovariša Ribiča Alojza, za nje
govega namestnika pa Ručmana Val. 
terja, železničarja iz Zidanega mosta. 
To zaupanje so izkazali volilci to
varišu Ribiču zaradi tega, ker ga po
znajo vsi kot neustrašnega borca za 
pravice delavskega razreda in kot do
brega borca v narodnoosvobodilni bor
bi.

Tovariš Ribič Alojz se je rodil 12. 
junija 1922 v Trbovljah ko-t sin ru
darja. V predaprilski Jugoslavija je 
bil tov- Ri-bič zaposlen kot rudarski 
delavec v Trbovljah. Takoj po vdoru 
okupatorja v naše kraje je bil tov.

Minister Vipotnik Janez, 
kandidat 8, volilne enote

sijo in obljubili, da bodo vse svoje 
obveznosti izpolnjevali y, redu ter tako 
pripomogli k zboljšanju življenjskih 
pogojev delovnega ljudstva in k ohra
nitvi miru.

Naslednji dan je imel tov. Vipotnik 
Janez zborovanje v St. Gotardu, kjer 
se je zbralo nad 100 ljudi. Vsi šo bili 
s tem sestankom zadovoljni ip so iz
razili željo, dp jih tovariš minister 
obišče še večkrat.

Ribič imenovan za sekretarja okrož
nega komiteja SKOJ Trbovlje. V par
tizane je odšel tov. Ribič v juniju 1941 
v trboveljsko četo, v kateri so bili 
takrat tudi Hohkraut, Tončka Čeče
va, Vresk Vilko in drugi. Bil je or
ganizator OF v revirjih in okolici ter 
imenovan leta 1942 za člana okrož
nega komiteja Trbovlje, leta 1943 pa 
je postal sekretar trboveljskega okrož
ja.

V letu 1944 se je pričel v rudni
ških revirjih množičen odhod rudarjev 
v partizane; tovariš Ribič je takrat 
vodil to akcijo. Kmalu na to je bil 
poslan v politični tečaj v Kočevski 
Rog, po vrnitvi pa je postal sekretar 
litijskega revirskega okrožja. V na
slednjem je tov. Ribič postal organi
zacijski sekretar v celjskem okrožju, 
nato pa organizacijski sekretar okrož
ja Dravograd.

V veliki ofenzivi spomladi 1945 je 
bil tovariš Ribič prvikrat ranjen; na 
področju med Šoštanjem in Velenjem 
so bile tedyj velike bitke med Švabi 
in XIV. divizijo; po težkih bojih se 
je divizija umaknila na drugo stran 
v hribe nad Šoštanjem, Švabi pa so 
tedaj napravili okrog naših borcev 
obroč. S kolono svojih ljudi je tedaj 
tovariš Ribič odšel takrat čez Graško 
goro, kjer so v jutranjih urah prispeli 
v Sv. Miklavž h »metu Mestnarju. V 
dolini je bila megla, naši pa so si 
pripravljali zajtrk. Nenadoma je pri
šlo sporočilo, da prihajajo 
šlo je do spopada, kjer je 
bič kril umik s svojo rusko 
ko, bil pa v tem boju s 
ranjen v nogo. Švabi so se 
ker niso vedeli, koliko je 
Tako
letih prvikrat ranjen.

Prišla je osvoboditev, in z njo vel L 
ke naloge. Takoj po osvoboditvi je 
tovariš Ribič postal sekretar Maribo
ra in okolice. Leta' 1946 je prišel v

Trbovlje, kjer je prevzel funkcijo se
kretarja okrajnega komiteja KP. Leta 
1948 je gdšel v Beograd v višjo poli
tično šolo, v kateri pa je bil samo tri 
mesece. Prvega januarja je bil ime
novan za generalnega direktorja Ge
neralne direkcije za rudarstvo LRS v 
Ljubljani, sedaj pa je na položaju po
močnika predsednika Sveta za ener
getiko in estraktivno industrijo pri 
vladi LRS.

Na izrednem zasedanju dne 24. feb
ruarja je delavski svet rudnika Trbov- 
Ijc-Hraistnik sprejel sklop o varčevanju 
z jamskim leisom ter sklep o izročitvi 
rudarskih magazinov v sestav podjetij 
okrajnega ljudskega odbora, ob tej pri
liki pa je delavski svet izvolil pred
stavnike rudnika za delavski svet na 
Generalni direkciji za rudarstvo LRS 
v Ljubljani.

Predsednik delavskega sveta, tov, 
Alič Anton, ki je bil izvoljen na zad
nji seji, je v svojih uvodnih besedah 
podčrtal važnost sodelovanja vseh čla
nov delavskega sveta, nato pa prešel 
na prvo točko dnevnega reda — na 
izvolitev delegatov v delavski svet 
višjega gospodarskega združenja. Po
sebno sestavljena komisija je predlaga
la v delavski svet Generalno direkcije 
za rudarstvo v Ljubljani kandidatno 
listo s 24 člani (18 iz Trbovelj, 6 iz 
Hrastnika). Kot predstavniki rudnika 
Trbovlje-Hrastnik so bili izvoljeni so
glasno sledeči tovariši: Alič Anton, 
rudar, Bregar Jože. rudar, Ferme Ela, 
delavka, Hernaus Stanko, rudar, Heg- 
ler Jožo, direktor rudnika, Marinko 
Franc, rudar. Planko Franc, rudar, 
glavni inženir Prezelj Vinko, Klenov
šek Nace, delavec, Božič Juro, nadzor
nik, Mastnak Miha, električar. Irt Ja
nez, nadzornik, Koritnik Karel, rudar, 
Lebar Janez, rudar, Zupančič Ivan, 
obratovodja, Sihur Ernest, rudar, Breč
ko Anton, rudar, Blagotinšek Alojz, 
rudar, Zibret Mirko, strojnik, Medved 
Ludvik, rudar in Majdič Leopold, po
slovodja.

Tovariš Ribič Lojze je nosilec par
tizanske spomenice ter je bil odliko
van z Redom zasluge za narod in Re
dom Bratstva in Edinstva. Pri ljudeh 
je tovariš Ribič priljubljen, ker se 
rad. z vsakim pogovori, prav tako je 
dober tovariš in organizator. Na se
stankih njegove volilne enote so ga 
volilci soglasno sprejeli za kandidata 
volilne enote Zidani most, Breg, Raz- 
bor in Vrhovo.

V naslednji točki je delavski svet 
obravnaval vprašanje varčevanja z 
lesom. Z nabavo lesa, zlasti pa jam
skega, so nastopile letos velike težave, 
posebno šo s krajniki, ki j.'ih rudnik 
dobiva znatno manj, kot jih potrebuje. 
Storjen je bil sklep, da se na rudniku 
postavi centralna žaga, kjer se bodo 
zbirali vsi v jami ugrabljeni in drugi 
lesni odpadki, iz katerih sc bodo ža
gali jami potrebni krajniki. Da se pri
dobi iz odpadkov lesa čim več krajni
kov, se sklene, da smejo rudarji nositi 
iz jame in rudnika za domačo kur
javo le lesne odpadke pod 60 cm dol
žine. Izvrševanje tega sklep,a se bo 
strogo nadziralo.

Nato so prišli v razpravo rudniški 
magazini, ki so delovali doslej v okvi
ru rudnika. Ker te ustanove niso V 
ozki zvezi s proizvodnjo premoga, je 
bil sprejet sklep, da se izroče s 1. mar
cem t. 1. v sestav okrajnega magazina!, 
s čimer se bo trgovska mreža poeno
stavila, stroški pa počenili. Rudarji za 
radi tega ne bodo prikrajšani v pre
skrbi in bodo tudi v naprej dobili vse, 
kar jim pripada. Za boljšo koordina
cijo dela med rudnikom in okrajnim 
magazinom je bil na predlog delavske
ga sveta okrajnega magazina izvoljen 
v delavski svet kot zastopnik rudnika 
tov. Steroiša Anton.

Ob zaključku je delavski svet obrav
naval predlog tov. Božiča, člena de
lavskega sveta, da se izključi kot etan 
delavskega sveta tov. Gorjup Karel, ki 
je s svojim dejanjem izvršil sabotažni 
akt ter je njegov odpoklic iz delavske
ga sveta zahteval tudi kolektiv SRD.

Delavski svet je sprejel poziv delavskega sveta rudnika Velenje na
tekmovanje

V okviru tekmovanja v čast 10. ob
letnice OF Slovenije je delavski svet 
rudnika Velenje pozval rudnike Trbov. 
lje-Hrastnik, Zagorje in Senovo na 
trimesečno tekmovanje. Tekmovalne 
točke so sledeče;

1. Kateri rudnik bo dosegel največji 
odstotek v proizvodnji po osnovnem 
planu rudnika.

2. Kateri rudnik bo dosegel najboljši 
rudniški učinek.

3. Kateri rudnik bo imel najmanjši 
odstotek neupravičenih izostankov.

4. Kateri rudnik ba imel najmanjši 
odstotek nezgod oz. najmanj izgublje- 
nih dnin zaradi nezgod.

5. Kateri rudnik bo dosegel največji 
prihranek na materialu (izražen v % 
na osnovi normativov o porabi mate
riala: les in razstrelivo).

Delavski svet je tekmovanje sprejel, 
ne more ga pa sprejeti 2a nazaj za 
mesece januar in februar — sprejme 
pa tekmovanje za čas od 1. marca do 
30. junija t. 1-, ki bo hkrati tekmova
nje za dosego polletnega plana 1951.

Med prvimi so se prijavili za gradnjo mladinske
proge Dobo j

Tudi iz trboveljskega okraja bodo 
pohiteli mladinci na gradnjo mladinske 
progo Doboj—Banja Luka. O tej važni 
mladinski akciji so razpravljali na 
okrajni mladinski konferenci v Trbov-

Banjaiuka
sečnem tekmovanju v čast 10-obletrriee 
OF, o izobraževalnem tečaju, ki ga 
obiskuje 46 tečajnikov, ter o kulturno, 
prosvetnem delu, največ pa j,e bilo 
govora o odhodu mladincev na novo 
progo. Prvi se jo priglasil za delo na 
tej progi tov. Pavšek Vojko, ki je bil 
prej predsednik mladinskega aktiva, 
sedaj pa je predsednik KLO Senožeti. 
Ta tovariš je eden izmed najdejavnej
ših članov LMS in je izredno požrtvo
valen. Kot drugi se jo priglasil za od
hod na progo Doboj—Banja Luka se
kretar mladinskega aktiva Senožeti, 
tov. Grabnar Janez.

Tako so mladinci 'aktiva v Senože
tih prvi, ki so dali zgled ostali mladini 
trboveljskega okraja.

Delavci, tovarne so vaša 
last! Potrdite z votivno 
udeležbo našo odločno 
voljo za nadaljnji razvoj 

delavskih svetov!

Ribič Lojze, prvoborec revirjev,
kandidira v 8 volilni enoti
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Obračun dela mladine trboveljskega okraja
Delegati mladinskih aktivov okraja 

!IMx»vlje so se zbrali v nedeljo 18. fe
bruarja, da pregledajo svoje delo v 
preteklem letu, napravijo delovni 
načrt za letošnje leto ter si izvolijo 
nov mladinski komite.

Na tej konferenci je bilo največ go
vora o vprašanju mladinskih organi. 
iJacij na rudnikih in na vasi. Na 
rudniku v Hrastniku so bili mladinci 
vse do izvolitve novega mladinskega 
.vodsta prepuščeni sami sebi. Nič dosti 
bolje ni bilo na rudniku v Zagorju, 
kjer je delalo le nekaj aktivov, med 
njimi aktiv rudniške uprave, aktiv 
strojnega obrata in aktiv apnenic. Ne
koliko boljše je bilo na rudniku 
Trbovlje, vendar je 336 organizira
nih mladincev pri 665 mladincih, ki 
so zaposleni na rudniku, premajhno 
število. Od delavnosti rudniških akti. 
yov, je bilo odvisno tekmovanje in or
ganizacija mladinskih delovnih številk 
in brigad.

V letih 1948—49 so bile ustanovljene 
prve mladinske brigade in delovne 
številke, ki so dosegale lepe uspehe, 
lansko leto pa je delo popustilo. Proti 
koncu leta 1950 so mladinska vodstva 
na posameznih obratih naših rudnikov 
zopet sklenila, da se ponovno osnujejo 
mladinske številke in brigade. Tako 
je mladinec Vastič Edi v Hrastniku 
ustanovil 1. decembra m. 1. novo mla_ 
»finsko številko, ki je kljub velikim 
odikopnim težkočam dosegla lepe 
uspehe, saj je v januarju presegla 
normo že 21%. Tudi na vzhodnem cb- 
nutu rudnika Trbovlje.Hrastnik bo že 
s 1. marcem pričela mladinska bri- 
gadla z delom. Kljub organizacijskim 
pomanjkljivostim so opravili mladi 
rudarji samo v Trbovljah za izvrši, 
tev letnega plana 5900 prostovolj
nih ur.

Vaških aktivov je v okraju 22. Vaški 
aktivi v Kotredežu, v Turju, Čečah, 
Doki pri Zidanem mostu, Vrhovem in 
delno tudi v Cemšeniku predstavljajo 
na vasi pomembne politične organi, 
žacije, ki pomagajo svojim KLO pri 
izvrševanju gospodarskih nalog, kon- 
Mretno pomoč pa nudijo v kultur- 
njo-prosvetnemu delu pri vaških izobra. 
Sevalnih tečajih, ki pa jih je v okraju 
fe 12 aktivnih s preko 300 obisko
valci. Kako je treba pomagati KLO, 
ntam lahko služi kot primer vaški 
aktiv v Loki pri Zidanem mostu. Ta 
aktiv Irednto študira, zato tudi lahko 
razgaljuje razne špekulante, ki se ho
čejo odtegniti obvezni oddaji pride!.

kov. Sodelovanje “V dramski sekciji, 
pripravljanje dobrih zabavnih večerov 
druži to mladino v zdrav, nerazdruž- 
Ijiv kolektiv. Tudi na izlete gredo 
večkrat, prav tako pa se najdejo tudi 
pri raznih akcijah pri prostovoljnem 
delu, saj so predlansko leto opravili 
pri raznih delih nad 1000 udar
niških ur.

Mladinski aktivi na šolah imajo ve. 
liko nalogo in odgovornost za učni 
uspeh. Na trboveljski gimnaziji vod
stvo mladine ni čutilo potrebe, da bi 
sklicevalo sestanke, da se na njih po- 
JB/ori z mladino o tekočih političnih 
vprašanjih. Prav tako je na gimna. 
ziji slaba povezava med vodstvom 
mladinske organizacije in profesor
skim zborom.

Učni uspehi po šolah niso zadovo
ljivi; tako je rudarska kovinarska 
šola v Trbovljah dosegla le 71% pozi. 
tivnih ocen, v Zagorju pa; le 63%. Vso 
pohvalo pa zaslužijo mladinci rudar
ske šole v Trbovljah, ki imajo vzorno 
urejena delovišča, kar je nemajhna 
zasluga njihovega strokovnega vodje, 
tov. Aliča Antona.

Na konferenci je bilo govora tudi 
o mladinski progi Doboj-Banja Imka. 
Iz trbovljskega okraja bo odšla četa 
na to progo meseca julija.

Na utrjevanju mladinske organiza
cije in njeni razšititvi se je delam 
lansko leto premalo. V aktivih Ljud
ske mladine je zajeto le 2973 članov, 
izven organizacije pa je po nepopol
nih podatkih še ok-rog 1500 mladine.

Sekretariati tudi niso vodili dovolj 
računa o podelitvi mladinskih član. 
škili legitimacij, ki jih je bilo pode
ljenih doslej le 2696.

Mladina je vključena v razna dru
štva, vendar dela v dramskih društvih, 
Ljudski tehniki, v športnih in telo. 
vadmih organizacijah le okrog 1500 mla
dine, kar je zelo malo. Omembe vre
den je primer nekega mladinca trbo. 
veljslce godbe, ki je dejal: »Nič več 
ne bom sodeloval v godbi, ker se bom 
tamkaj naučil pijančevanja!«

Uspehi mladinskih aktivov pa se ka
žejo v prostovoljnem delu, saj so samo 
mladi rudarji v Trbovljah dali lan
sko leto 5900 prostovoljnih ur. Mia. 
dinke iz Dečjih jasli v Trbovljah so 
opravile 2297 udarniških ur, aktiv ke
mične tovarne v Hrastniku 873 ur, 
mladina v radeški papirnici 1124 ur, 
aktiv cementarne 222 ur, bolnica I 
Trbovlje 600 ur, aktiv podjetja »Be
ton« pa 252 prostovoljnih ur. Mladina

trboveljskega okraja je mnogo do
prinesla k 24% presežku drugega 
ljudskega posojila, saj je vpisala nad 
3 milijone dinarjev posojila.

Lepe uspehe je dosegla mladina tudi 
v tekmovanju za 10. obletnico OF. 
Okrajni komite je na konferenci po
hvalil najboljše mladinske aktive in

posameznike, ki so prejeli lično izde
lane pohvale.

Ob zakjlučku uspele konference so 
se sprejeli sklepi za poživitev tekmo
vanja v počastitev 10. olbetnice OF 
Slovenije, o sodelovanju mladine pri 
volitvah v Ljudsko skupščino LRS ter 
napoved tekmovanja mladinski orga. 
nizaciji okraja Kamnik v počastitev 
10. obletnice OF, o delu mladine pri 
volitvah v Ljudsko skupščino LRS ter 
delu za razširitev mladinske organi
zacije.

Kjer je dobra povezava sindikata z partijsko 
organizacijo in upravo podjetja, so tudi nspelti

Prejšnjo nedeljo so v Zagorju na 
letni skupščini izvolili nov upravni od
bor sindikalne podružnice rudarjev. 
Skupščina je bila dobro pripravljena 
in dobro obiskana. Poleg številnih de
legatov so se je udeležili predstavniki 
krajevnih oblasti in množičnih orga
nizacij.

V obširnem referatu je predsednik 
sindikalne podružnice, tov. Guzaj Edi 
med drugim poudaril vlogo, ki jo 
imajo sindikalne organizacije v seda
njih pogojih socialistične graditve pri 
nas. Izčrpno poročilo je podal tudi taj
nik podružnice.

Med sindikalno organizacijo, upravo 
rudnika in partijsko organizacijo ni 
bilo pravilne koordinacije dela. Uprav
ni odbor podružnice je bil pod vpli
vom .prejšnjega direktorja rudnika in 
ni znal ločiti sindikalnega dela od 
upravnega. Organizacija je zaradi tega 
zgubila svoj vpliv in ugled pri delav
stvu. To stanje pa se je po reorgani
zaciji vodstva rudnika izboljšalo. Sin
dikalna podružnica zavzema sedaj do 
svojega dela pravilno stališče. Uspehi, 
ki jih je rudnik dosegel proti koncu 
minulega leta, so plod pravilnega so
delovanja med sindikatom, rudniško 
upravo in partijsko organizacijo.

Pri prostovoljnem delu je bilo lansko 
leto storjenega mnogo, najboljši pa je 
bil sindikalni pododbor zunanjega 
obrata. Zaradi slabega sindikalnega de
la so se delale napake tudi v rudniških 
obratih, tako n. pr- v Kotredežu, kjer 
niso imeli pravega pogleda glede do
pustov in udarnikov.

Prav tako sc delavski svet spočetka 
ni znašel v svojem delu. ker ni dobil 
potrebne pomoči od sindikalne podruž
nice. Proti koncu leta pa se je to 
stanje znatno popravilo in so dosegli 
uspehe.

Ljudska inšpekcija je na splošno 
dobro delovala in odpravila razne na
pake, med njimi tudi protektorstvo,

ki se je vgnozdilo v nekaterih indu, 
strijskih magazinih.

Tudi delovanje SKUD »Vesna« ni 
bilo na u,strezni višini. To stanje je 
zakrivila bivša rudniška uprava, ki 
ni imela pravilnega razumevanja za lo 
kulturno-prosvetno ustanovo, vendar 
se je položaj po občnem zboru »Vesne« 
znatno izboljšal.

Najtežje vprašanje je bilo ideološko, 
vzgojno delo. Študij se je vršil le na 
upravi rudnika in v zunanjem obratu, 
a še tam neredno. V teku so priprave 
da se - tudi ta naloga izvede v celoti.

Sindikalna podružnica se je lansko 
leto uspešno borila proti izkoriščanju 
socialnega zavarovanja, na drugi stra. 
ni pa je nudila delovnim ljudem razne 
ugodnosti. Za elane, ki so odšli na 
letni oddih, je izdala 143.000.— dinar
jev, podpore potrebnim bolnikom pa 
nad 118.000 dinarjev.

Sindikalna organizacija gradi v 
toplicah v Mediji - Izlake počitniški 
dom za rudarje. Dom bo zgotovljen 
do konca meseca junija. .

Tekmovanje v produkciji je bilo 
lansko leto dobro organizirano. Razne 
težkoče na rudniku, mokra delovišča, 
lomljen izvoz v jami, pomanjkanje 
delovnih moči itd. niso oplašile zagor
skih rudarjev, saj so vzlic tem neprili- 
kam izvršili svoj letni plan 99,07•/•, 
akoravno jim je bil povišan za 21-000 
ton.

Zagorski rudarji so si v 6-mesečnem 
tekmovanju v čast 10. obletnice OF, 
priborili v novembru in decemibru pre
hodno zastavo IO OF Slovenije, sedaj 
pa se trudijo, da dobijo to zastavo V 
trajno last.

Ob zaključku skupščine so sprejeli 
zagorski rudarji potrebne sklepe za 
nadaljnjo delo. med katerimi je naj
važnejši politično-ideološki dvig član
stva in izboljšanje kulturno-prosvet- 
nega in umetniškega dela.

S skupščine so rudarji poslali reso
lucije CK KPS in GO ESS.

Otroški vrtci v trboveljskem okraju
Nova družbena ureditev je dal^j naši 

Ženi pogoje za aktivno udeležbo v 
družbenem življenju. Eden izmed teh 
pogojev s« predšolske ustanove — otro
ški vrtci.

Otrokova vzgoja se začne že zelo 
Zgodaj,. Ker se ut rok v prvih dneh 
Vzgaja pod vplivom okolice, ni vseeno 
kako in kje živi predšolski otrok 
Načrtno vzgojo dobi otrok v otroškem 
Vrtcu.

V trboveljskem okraju imamo tri 
predšolske ustanove —- otroški vrtec v 
Hrastniku, Trbovljah in Zagorju. Mno. 
go truda in nepotrebnega dokazovanja 
pomena teh ustanov raznim ljudem, 
ki bi to morali razumeti, je bilo treba’ 
preden so otroci zaposlenih mater 
Mašli v vrtcu svoj drugi dosn.

Vrtci so bili ustanovljeni 1. 1947. 
[Ves čas obstoja so imele uprave vseh 
treh vrtcev nemalo težav in boja z 
Tticaniimi ljudmi, ki tem ustanovam niso 
dialj tistega, kar bi jim morali in kar 
bi jim mogli dali. Toda trdna, včasih 
železna volj^ upravnic vseh treh vrtcev 
je premagala marsikatero oviro in sc 
iti ustrašila težav za dosego cilja: čim 
lepše življenje cicibanom, čim manj 
skrbi zaposlenim materam

Podjetja ki so po zakonu dolžna 
Vzdrževati otroške ustanove, sc mno
gokrat branijo vzeti v službo ženo z 
otroki, drugič pa tako ženo odpuste, 
čeprav je mnogokrat boljša' dlelavka

| kot marsikatero dekle. Marsikdaj, 
I podjetje ne razume prošnje ustanove za 
| nabavo takih reči, ki so v vrtcu ozi. 
roma otrokom nujno potrebne. Treba 
je nešteto zahtevnic, podpisov tega in 
onega,' preden .je kaj. če sploh je. Po 
drugi strani pa se še marsikje razsi
pava v svfhe, od katerih imajo kori. 
sti in ugodnosti samo privatniki, 
največkrat kakšna družbica, ki ji je 
korist skupnosti kaj malo mar. Včasih 
se najde tudi izjema, da kak vodilni 
možak nepričakovano rad ustreže 
prošnji. Toda to se ne zgodi vsak dan.

Najdejo se pa tudi ljudje, ki rova
rijo proti otroškim ustanovam, torej 
proti nedolžnim cicibanom Ti ljudje 
so proti temu, da bi otroci v najnež. 
nejši mladosti živeli srečno. Ti ljudje 
pravzaprav niso ljudje. Vedno kaj 
godrnjajo. Ne morejo prevpili, kako 
dobro je tovarišicam v vrtcu, da one 
gledajo le nase, da so jim otroci malo 
mar. Se marsikaj premlevajo ti zlob
neži v svojih krožkih.

Ne trdim, da so prav vsi vrtci vzor. 
ni, da prav vse tovarišice v redu vrše 
svoje odgovorne naloge. Vendar bi 
ljudje, ki se ukvarjajo z obrekova
njem, morali vedeti, ali govore resnico 
ali ponavljajo samo hudobne izmi.šlj<>_ 
line Tpkšne ‘osiravljivke 

Tudi v našem okraju je precej ta
kih Ij idi, ki vedo o naših vrtcih ved. 
no km j slabega povedati, čeprav vsi

trije vrtci v našem okraju zaslužijo 
pohvalo.

Moram spregovoriti tudi o starših, 
ki imajo otroke v ustanovi. Malo je 
takih, vsem čast in hvala pa tistim, ki 
razumejo napore upravnega vzgojnega 
in pomožnega osebja. Večje število je 
tistih, ki radi godrnjajo, a so vendar 
znosni. Imamo pa tudi nekaj težkih 
primerov. Ti zadnji mislijo, da imajo 
samo oni prav, da je njihov otrok 
brez napak, ali pa za napake vedo, a 
jih ne priznajo.

Vsak, ki podrobneje pozna delo 
vzgojiteljice, ve, da je njen poklic 
zelo težak. Tega dela ne more vršiti 
vsaka tovarišica. V pivi vrsti mora 
otroke ljubiti, da o strokovni in splošni 
izobrazbi ter o moralnih vrlinah niti 
ne govorim.

Vsaka mati ve, da je mnogo dela 
že z enim otrokom, in vsakai uvidevna 
mati, oče, sploh uvideven in razsoden 
človek ve, da delo vzgojiteljice ni no
bena igrača, kot mnogi ljudje to mi
slijo. Kdor tako misli ali meni, da bi 
na prakso.

Najdejo se tudi starši, ki bi radi, 
bil on sam boljši, mu tovariško. sve
tujem, da pride v vzgojno ustanovo 
da ■ bi bil njihov otrok središče po
zornosti. radi bi, da bi bil njihov otrok 
nekaj drugega kot ostali otroci. Pravi 
vzgojiteljici so seveda vsi otroci enaki.

Neumestno je pritoževanje staršev: 
»Kaj ste našega kaznovali? Kaznujte 
svojega, če ga imate! Naš je priden«

Drugič se zgodi, da vzgojiteljica v 
vrvežu otrok res pozabi kaj takega,

kar bi morala napraviti. Uvidevna 
mati bo to razumela, dinga pa bo de
jala: »Mojega otroka črti!«

Poznam starše, ki vpričo otrok go. 
vore slabe reči o uslužbenkah otroške 
ustanove. Kvasijo vse mogoče in ne
mogoče reči. Ubog otrok ne more do. 
mačih govoric vskladiti z resničnim 
stanjem v vrtcu. Drugi starši zpoet 
otroke ščuvajo: »Le nagajaj tovarišici!« 
Žalostno, a vendar resnično!

Se enkrat: vsa čast in hvala ti
stim ljudem, ki razumejo napore vrtca, 
opomin tistim, ki mislijo, da sami vse 
vedo. Ti zadnji naj se zavedajo, da je 
od vžgoje odvisno življenje njihovega 
otroka, da bo njihov otrok srečen, če 
bo vzgojen tako, kot zahteva današnji 
čas. Tako vzgojo da otroku vrtec.

Nepravilnosti, ki se včasih dogode 
tudi v otroški ustanovi, pa naj starši 
razjasnijo na roditeljskih sestankih, 
ki so navadno slabo obiskovani. Seveda! 
Kaj: je slabšega kot ra,zmot rivali pred 
mlekarno, v mesnici ali kje drugje, 
na sestanku pa je težko spregovoriti 
besedo.

Dolgo časa se že govori in piše O 
ustanovitvi otroškega vrtca v Radečah. 
Zdi se mi, da bo prej tekla Sava 
navzgor, kot pa da bodo razbremenjene 
matere.deiavke v Radečah.

Matere-delavke, imejte zavest, da se 
vašim otrokom v vrtcih dobro godi- 
Delajte še naprej za našo socialistično 
domovino in razgaljujte ljudi ki ni. 
majo razumevanja za vas in vaše 
otroke. - —a.
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Rudar aovi člen II. zvezne line
Rudar : Korotan 3:1 (3:0

Za drugo kvalifikacijsko nogometni 
tekmo za vstop v drugo zvezno ligo ji 
vladalo v revirjih veliko zanimanje 
Kljub slabemu vremenu se je zbralo 
na igrišču v Trbovljah nad 2000 Iju 
biteljev nogometne igre, ki so z veli
kim zanimanjem slediti borbeni in ti
pično prvenstveni igri. Teren je bil 
zaradi dežja razmočen in težak, kar 
je delno oviralo igralce, vendar je bilo 
vreme med tekmo lepo in brez dežja 
Igra se je končala z zasluženo zmago 
Rudarja s 3:1 (3:0).

Rudar je nastopil v sledeči postavi: 
Tauš, Sorel, Butkovec. Blatnik. Kos. 
Vodišek, Hudarin- Florjane, Koncilja. 
Orač in Opresnik, Korotan pa: Kova
čič, Majcen. Kito, Malec, Razpotnik 
Jan, Mihelčič, Božic. Djukič, Iljačič in 
Brezar. Dva gola za Rudarja je do
segel Opresnik v 24 in 41. minuti, tret
jega pa Hudarin v 44 minuti (11-me- 
trovka). za Korotan pa Iljačič v 17. mi
nuti drugega polčasa <ll.metrovka)

Gostje so takoj v prvi minuti pritis
nili in izsilili kot, ki pa je ostal neiz
koriščen. Iniciativo je prevzel Rudar 
ki je stalno pritiskal na vrata Korota
na. toda brez uspeha; Opresnik in 
Florjane nista imela pri streljanju sre
če. Šele v 25- minuti je Opresnik po 
lepem predložku prišel mimo obrambe

in krasno streljal mimo presenečenega 
vratarja. Kmalu na to se je izkazal 
Tauš, ki je požrtvovalno rešil težak 
položaj. V 41. minuti je Opresnik do
segel drugi gol in tri minute pozneje 
se je Hudarin na predložek Koncilje 
prebil v 16-metrski prostor, kjer je 
bil zrušen. Enajstmetrovko je Hudarin 
rešil v korist Rudarja. Tako se je 
prvi polčas končal s 3:0 za Rudarja

Kakor v Kranju, je Rudar tudi do
ma po odmoru precej popustil, toda 
obramba Rudarja je ubranila vse na
pade Korotana V 17. minuti je Kos 
napravil roko v 16-metrskem prostoru, 
dodnik je prisodil enajstmetrovko, ki 
jo je Iljačič realiziral in postavil 
končni rezultat.

Tudi v drugem polčasu je imel Ru
dar lepe priložnosti za zvišanje rezul
tata, a lih ni izkoristil. V 15 minuti 
pred koncem je sodnik Kos izključil 
iz igre Blatnika, ki je vrnil nasprot
nemu igralcu udarec, ko je bil ta brez 
žoge. Odločitev sodnika je bila pravil
na, vendar mu zamerimo, da ni storil 
enako z nasprotnim igralcem Drugače 
pa je sodnik Kos iz Ljubljane tekmo 
objektivno in dobro sodil.

Z zmago v nedeljo se je Rudar kva
lificiral v II. zvezno ligo in sc bo v 
prvi tekmi srečal doma 11. marca z 
reškim Kvamerjem. Želimo mu vsi 
obilo uspeha.

^^^^KtlLTUR A - PROSVETA
Goldonijev »Lažnivec« 

v Radečah
Sindikalno gledališče v Radečah je 

v soboto, 17. februarja uprizorilo 
Goldonijevo komedijo »Lažnivec«- 
Premiera igre se je zaradi tehničnih 
ovir nekoli zakasnila, vendar je dobro 
uspela v zadovoljstvo občinstva in 
prirediteljev. Tov. Pešec je vložil v 
režijo in sceno igre mnogo truda, ki 
pa je z uspehom prireditve obilo 
poplačan. Pripravil je publiki popol
noma novo sceno igre, ki je bila tudi 
za razvajeno občinstvo nekaj popol
noma novega in posebnega. Zlasti je 
bila gledalcem všeč gondola v bene
škem kanalu.

Komedija je bila tudi v igralskem 
pogledu dobro izvedena. Tako so 
dobro podali svoje vloge tovariši 
Sotlar Jože, Lesič Franc in Brilej Jože, 
pa tudi tovarišica UrgI Angela se je 
to pot dobro odrezala Glavna vloga, 
ki jo je igral tov. Pangeršič, bi mo
rala biti podana bolj živo in tempe
ramentno, kot to terja vloga »Laž
nivca«, kar je nekoliko vplivalo na 
celotno igro. Tudi vlogi Beatrice in 
Rosa ure nista bili povsem na višku. 
Morda bi bilo bolje, če bi se ti dve 
vlogi zamenjali Vse to pa ni motilo 
celotne prireditve in so bili gledalci 
z igro prav zadovoljni

Repriza Igre je bila v nedeljo 
18. februarja, ki je uspela prav tako 
dobro, če De še bolje. Na željo se bo

ta komedija ponovila še v soboto 
3 marca in v nedeljo, 4. marca.

Kaj ima gledališče na sporedu v 
prihodnje še ni znano, upajmo pa, da 
ne bo treba predlogo čakati na novo 
uprizoritev. M. V.

Koncert v Zagorju
SKUD »Vesna« v Zagorju je pri

redil 18. februarja koncert, kjer so so
delovali pevsko društvo »Vesne«, »Lo
ški glas«, »Mladinka« in sindikalna 
godba »Vesne«. Koncertna dvorana je 
bila razprodana. Spored je bil bogat, 
zlasti pa je bila občinstvu všeč za
ključno točka »Venček partizanskih«, 
pri kateri so sodelovala vsa štiri dru
štva. Na tej prireditvi je predal funk
cijo kapelnika dolgoletni vodja sindi
kalne godbe v Zagorju, tov. Godina 
Srečko. Za njegovo 51 letno delo, zlastt 
pi še za vzgojo godbenega kadra, je 
prejel tov. Godina od upravnega od
bora SKUD »Vesne« lično spominsko 
diplomo, od ostalih društev pa šte
vilna lepa darila.

Istega dne je dramska skupina pod 
vodstvom tov. Zupana Ivana gostovala 
v Kisovcu z Igro Bernarda Shawa 
»Pygmalion«. Dvorana žal ni mogla 
sprejeti vseh, ki so si hoteli igro ogle
dati. Publika je bila s oredstavo zelo 
zadovoljna. V nedeljo bodo igro »Pyg- 
malion« ponovili v Kotredežu, pozneje 
pa po možnosti še v drugih krajih 
okoliša Zagorje.

Žene Trbovelj se pripravljajo
na 8. marec - „Dan žena“

Po vseh terenih mesta Trbovlje »e 
žene pridno pripravljajo, da »kupno s 
pionirskimi odbori slovesno proslavijo 
8. marec — Dan žena.

Praznik žena 8. marca bodo prosla
vile po vseh terenih s prireditvami na 
predvečer (7. marca). Prvi, drugi hi 
iretji teren bo Imel proslavo V šoli 
Trbovlje 2. četrti In osmi teren pa na 
vodenski šoli. Najmlajšt le DID bodo 
Imeli prireditev za deseti teren. Po 
vseh ostalih terenih bodo pionirji 
skupno z odbori AFZ proslavili ta 
praznik žena. V Delavskem domu v 
Trbovljah bo dne 8. marca zvečer cen
tralna prireditev c obsežnim »pore

dom. Sodelovala bo gimnazija, glasbe, 
na šola In DID Trbovlje.

Tudi po ostalih krajih našega okraja 
bodo proslave in prireditve v počasti
tev praznika žena in mater-

Vetika praktična vaja 
PLZ v Trbovljah

Mestni odbor PLZ v Trbovljah bo 
priredil v soboto, 3. marca ob 15. uri 
veliko praktično vajo s sodelovanjem 
vseh mobilnih eno« PLZ, hišne P!.Z. 
izvenarmadhe vzgoje. Zveze borcev in 
gasilcev.

Občinstvo opominjamo. naj bo v 
času alarma, danega s sireno discipli

nirano in naj sledi navodilom varnost
nih organov. Prebivalstvo bo lahko 
opazovalo vajo PLZ le na sledečih 
krajih: 1. na Plevčakovem hribu nad 
mlekarno, 2. na di-sni strani vrta rud
niške restavracije, 3. od gasilskega do. 
ma po stranski cesti do rudniške vile.

Vsako gibanje in zadrževanje po

cestah med alarmom je prepovedano. 
Med vajo bo od 14.30 ure do 17. ure 
zaprt ves promet na cestah*

Namen vaje je, da se ljudstvu pri
kaže delo organizacije PLZ ter skrb 
organizacije PLZ v primeru vojne.

Mestni odbor PLZ Trbovlje

Člani gasilskih društev trboveljskega okraja se 
bodo I00*odstotno udeležili volitev v Ljudsko 

skupščino LRS
V nedeljo 18. februarja je okrajna 

gasilska zveza v Trbovljah polagala 
obračun dela za preteklo leto. Iz po
ročil je bžlo razvidno, da je zveza v 
minulem letu uspešno delala.

Akoravno je ta zveza ena izmed 
najmanjših v naši republiki, šteje ven
dar 19 društev in 22 čet s preko 900 
člani. Samo v minulem letu se je član
stvo zvišalo za 30%, zaznamuje se pa 
ponoven pristop članov, zlasti še mla
dincev. Udeležba pri vajah je bila za
dovoljiva, saj jih je obiskovalo nad 
80% članstva. Požarov je bilo vseh 
15, kjer so gasilci okraja Trbovlje po
vsod pomagali.

Lepe uspehe so dosegli gasilci tudi 
pri prostovoljnem delu. Pri različnih 
delih so opravili 12.859 prostovoljnih 
ur Gaslilci tud: niso pozabili na vzgo
jo kadra, saj je desetarski tečaj, ki se 
je vršil v Zagorju, dal 31 tečajnikov, 
ki so napravili izpit z odličnim ali pa 
s prav dobrim uspehom.

Ob zaključku občnega zbora so de
legati sklenili:, da bodo v najtesnejši 
povezavi z množičnimi organizacijami, 
s PAZ in RK vršili svoje naloge. Član. 
stvo bodo pomnožili najmanj za 50%. 
Volitev 18. marca se bodo v#: člani 
gasilske zveze udeležili 100 odstotno in 
to že v prvih jutranjih urah.

Zadnje opozorilo vsem 
zamudnikom

Sporočamo vsemu prebivalstvu OLO 
Trbovlje, da se bodo osebne izkaznice 
za zamudnike iz celega območja na
šega okraja izdajale na tukajšnjem po
verjeništvu za notranje zadeve (pri 
Forteju), pričenši s 5. marcem t. 1. od 
7. do 14. ure in sicer po sledečem vrst
nem redu:

Trbovlje, vključno od 5. do 10. mar 
ca 1951,

Zagorje, vključno od 10. do 15. mar
ca 1951.

Hrastnik, vključno od 15. do 21. mar- 
ca 1951,

Radeče, vključno od 21. do 22. mar
ca 1951,

Breg, Dobovec. Dole pri Litiji. Pod- 
kum, Jagnjenice, Vrhovo in Zidani 
most, vključno od 22. do 24. marca 1951,

Cemšenik, Izlake, Kotredei, Loke— 
Kisovec, Mlinše. Senožeti in Trojane, 
vključno od 24. do 29. marca 1951.

Čeče. Dol pri Hrastniku, Gabersko, 
Marno. Razbor in Turje, vključno od 
29. do 31. marca 1951.

Opominjamo še enkrat vse prebival
ce glede osebnih izkaznic, da morajo 
poleg prijave za izdajo osebnih izkaz
nic priložiti še sledeče listine: rojstni 
list potrdilo o državljanstvu, 2 sliki 
3X4 cm. vojaško knjižico za vojne 
obveznike ter staro osebno izkaznico, 
če jo še imajo.

Zamudnike opominjamo, da dvignejo 
slike pri fotografih in da je zadnji 
rok za dvig osebnih izkaznic 31. ma
rec 1951.

Iz pisarne poverj. za notr. 
zadeve Trbovlje

Pozor vsem naročnikom 
našega listal

Ker so se stroški za naš list zvišali 
bi ga moramo sami vzdrževati, »mo 
•e morali odločiti, da list »Zasavski 
udarnik« s 1. marcem t. 1. podražimo, 
in ticer stane posamezna številka 
3 din, letna naročnina 145 din. pollet
na 72 din, četrtletna pa 36 din.

Uprava »Zasavskega udarnika«

OBJAVA
Zaradi združenja sindikalnih podruž 

nic državnih uslužbencev OLO Trbov
lje, OK KPS Trbovlje, sodišča, MLO 
Trbovlje in Narodna banke v Trbov
ljah v eno podružnico z naaivom: 
»Sindikat uslužbencev državnih usta. 
nov Jugoslavije, podružnica Trbovlje« 
pozivamo slučajne upnike in dolžnike, 
da prijavijo eventualne terjatve v ro
ku 14 dni. dolžnike pa, da poravnajo 
v roku 14 dni svoje dolgove. Vse do
pise je nasloviti na naslov »Sindikat 
uslužbencev državnih ustanov Jugosla
vije — podružnica Trbovlje, bančna 
zveza; Komunalna banka OIX> Trbov
lje, štev. 814-1-95382-19.

Upravni odbor

Kino Trbovlje 
predvaja jugoslovanski film 

»RDEČI CVET«
Predstave so razvidne iz reklamnih 

omaric

PLANINSKO DRUŠTVO HRASTNIK 
vabi vse, ki žele par uric prijetnega 
razvedrila in zabave na

PLANINSKI PLES 
ki se bo vršil v soboto 3. marca s pri
četkom ob 7. uri zvečer v Sindikalni 
dvorani kemične tovarne.

Sodeluje orkester sindikalnega kolek
tiva delavcev kemične tovarne.

Preskrba dobra — postrežba solidna 
— cene zmerne!

OBVESTILO
Obveščamo vse ljubitelje avto.moto 

športa, ki želijo položiti šoferski izpit, 
da se je pričel s 1. marcem t. 1. nov 
tečaj s teoretičnim in praktičnim de
lom. Tečaj se vrši v prostorih Narodne 
milice v Trbovljah. Naknadne prijave 
se sprejemajo v pisarni Ljudske teh
nike v Trbovljah v prostorih Ljudske
ga sodišča, kjer se dobe tudi tozadevna 
pojasnila.

Avto-moto klub Trbovlje
KONCERT

Delavska godba SKUD »Lojze Hoh- 
kraut«, Trbovlje bo v soboto 3. mair- 
ca priredila koncert v Delavskem do
mu. Vabljeni vsi!

PREKLIC
Izgubil sem znamko rudniške čev

ljarske delavnice ŠL 36 ter jo pro. 
glašam za neveljavno.

Koč nar Jože, Zagorje — Selo 43.
Preklicujem Izgubljeno osebno Iz

kaznico ser. št. FO 721072, reg. št. 7762 
na Ime Vidic Marija, Trbovlje zz 
Retje 115.

Preklicujem izgubljeno odločbo o 
prevedbi delavcev na Ime Vodišek Er
nest, štev. 10/V.

PLANINSKO DRUŠTVO
TRBOVLJE

sporoča vsem prijateljem vedre žaba. 
ve, da bo priredilo jutri 3. marca oo 
19- uri v prostorih Doma kulture veliko 

PLANINSKO RAJANJE 
Bar z lastno godbo! Za plesno godbo 
skrbi Skrinarjev Jazz! Vabljeni vsit

Ureja uredniški odbor. — Odgovor
ni urednik Stane Šuštar- — Naslov 
uredništva: Trbovlje uprava rudnika 
rjavega premoga Trbovlje-Hrastnik. 
— Telefon 54, — Bančni račun pri 
NB Trbovlje 814-31122-9. — Tiska Ti
skarna »Slovenskega poročevalca« v 
Ljubljani. — Poštnina plačana v go
tovini. Četrtletna naročnina v letu 
1951 je 38.— din polletna 72 — din. 
celoletna 145.— din. — »Zasavski 
udarnik« izhaja vsak petek. — Dopise 
sprejemamo da vsakega ponedeljka.


